
 

 

7/3/2022 

 מועצת תשפ"ב   – 1מס'  סיכום הצעת החלטה מקוונת 

 

 . 07/03/2022  שניהצבעה התקיימה בצורה מקוונת באמצעות אפליקציית וואטסאפ באישור הועד המנהל ביום 

 18:00עד  13:00: עהבצההחלון 

 

 ח"מ רות הררייוזמת הישיבה: 

 

 : נוכחים בקבוצת הוואטסאפ

בר שומרט, מיכאל הופמן, עמרי עובדיה, עומר לוי, נאיף בקואעיע,  -אימאן סלימאן, רות הררי, צביחברי מועצה: 

 מוחמד  

 שאהין, אחמד חטיב, גיא מרום, ים גוברין, יסמין חסן, עידו אטיאס, סלעית בלהקר, ל יאור שרון, קרין גליק,  

 לי רומם פורת, נועם שובל, מעיין   - לוי, טל מסיקה, נריה גבאי, דקל גולדפינגר, שי ליאל בשארה, אייל גרמן, יגל

 צדוק, נטע מ איר, עידו שגן, חלא אבו שקרה, שון מרסיאן, נתאי מעוז, מרסל בדיר, רימא דראושה והדס  

   ח"מ  33סה"כ :קמלמן. 

 ירדן קלר :אחראי שימור ידע

 יותם ערפוני  :ועדת ביקורת יו"ר

 

 

תמיכת העמותה בעם האוקראיני  הנושא: 

באמצעות שינוי תמונת הפרופיל של האגודה  

הסטודנטיאלית ברשתות החברתיות ובאתר  

האגודה לסמל האגודה עם דגל אוקראינה.  

תליית דגלי אוקראינה בשטחי   אישורכמו כן, 

האגודה ובבית הסטודנט בכפוף לאישור  

 מהאוניברסיטה. 

 ☐ נושא חסוי:  ☒ הדיון:  נכח חבר ועדת ביקורת במהלך

 

 הבהרות:

 

השעות שלאחר    72-. ועדת הסברה תאשר את הסמל לפני שיוחלף. כמו כן, עליה לאכוף ששינוי זה מתבצע ב1

 אישור הצעת החלטה זו.

 

 . מועד הורדת הסמלים מהרשת והורדת הדגלים ייקבע על ידי וועדת מעורבות.  2

 

 . סעיפי התקציב הינם לבחירת יו"ר האגודה. 3

 

 . האגודה תקח חלק בגיוס ההמונים לטובת סיוע הומנוטרי עבור אוקראינה.4



 

 

 דיון:  
 

 רעיון מדהים, אבל צריך לקיים דיון עליו.  : אימאן סלימאןח"מ 

 כדי לדעתי נכון שאנחנו בעד הצד האנושי ובעד השלום בעולם.  

 אבל צריך לקחת בחשבון שיש סטודנטים/ות וסגל אקדמי מרוסיה ואולי זה יגרום לתחושת אי נוחות.  

מות, ונגד כל סוגי  צריך להיות זהירים באיך להיות חלק מהתמיכה. כי בסופו של דבר אנחנו נגד המלח

 האלימות בעולם. 

 לא לקחת צד מסוים, לשלוח מסר: לא למלחמה, וכן לשלום.

 זה לדעתי  

 

 רעיונות מעולים אטיאס:ח"מ עידו 

בין אם לסיוע לפליטים שהגיעו ארצה ובין   -שווה לבדוק אם בב"ש יש מוקדי איסוף לציוד וביגוד חם  -  4לגבי 

 אם לשלוח לשם 

ר רלוונטי ומגייס ממימון המונים, יעני שיותר 'קל' למסור קפוצ׳ון מלתרום סכום של  ישמצב שזה יהיה יות

 )אבל גם ישמצב שלא, רק מעלה מחשבה(  כסף..

 

לגבי הגיוס מימון המונים, כבר בדקתי מול האגודה והאוניברסיטה ובהסברה ומשרדי יור   :רות הרריח"מ 

וכבר בדקו כמה אופציות בנושא, איך בידיוק זה מתבצע, זה לדעתי כבר ירידה לפרקטיקה שזה תחומו של  

ה  האגודה לדעתי. מה דעתך שנשנה את הנוסח ל"האגודה תקח חלק בסיוע הומניטרי עבור אוקראינה"? ככ

 משאירים את האופציה פתוחה מול האגודה מבחינת מדיניות ואם זה מצאפשר אז שירוצו עם זה? 

 

 יותר קל להעביר כסף מאשר ביגוד…  -האמת שהמחשבה שלי הייתה הפוכה  ח"מ גיא מרום:

 מבחינת פיזי ווירטואלי 

 

 ח"מ רות הררי:

 זה לדעתי כבר לגמרי מקומה של האגודה לשבור את הראש על זה 

 

 תמיכת האגודה בעם האוקראיני הנושא: 

המועצה הסטודנטיאלית מאשרת את   הצעה:נוסח 

תמיכת העמותה בעם האוקראיני באמצעות שינוי  

תמונת הפרופיל של האגודה הסטודנטיאלית ברשתות  

החברתיות ובאתר האגודה לסמל האגודה עם דגל  

אוקראינה. כמו כן, מאשרת תליית דגלי אוקראינה  

דה ובבית הסטודנט בכפוף לאישור  בשטחי האגו

 מהאוניברסיטה. 



 

 

עידו א, גיא, צבי בר, קולות בעד: 

נועם, טל, דקל, עומר, ים, סלעית,  

לי, ליאור,  -נטע, מיכאל, עומרי, שי 

  18סה"כ   -רות, שון, נתאי, יגל.  

 ח"מ 

קרין, נאיף, ליאל, קולות נגד: 

יסמין, אימאן, מוחמד, נריה, חלא,  

 ח"מ  11סה"כ  -מעייןרימא, אייל, 

 סה"כ ח"מ אחד  -ל ימרסנמנעים: 

 ההצעה התקבלה.דין ההצבעה: 
 ☒ נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה: 

 ☐נושא חסוי: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 עותקים:

 הנהלת האגודה.  

 

 

 

 

 בברכה,

 רות הררי. 

 יו"ר ועדת רווחה. 


